
 
 

Ribe Fotoklub 
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 7. marts 2024 – kl. 19.00 

 
Tilstede:  Torsten, Gunver, Folmer, Anne Marie, Benny, Henrik 

Jens Kr. var også inviteret med.  

 

Referent: Henrik  

 

Kaffe/kagetjans: Torsten  

 

 

1. Siden sidst: 

Godkendelse/underskrift af referatet fra d. 12. december 2023: 

Godkendt og underskrevet 

 

Opfølgning på generalforsamlingen 

Underskrevet referat og indberettet til kommunen og godkendt. 

 

I forhold til tidligere år var der ikke mødt så mange op til generalforsamling og der havde 

været ønske om at flere havde lyst til at stille op til bestyrelsesarbejdet.  

 

 

2. Generelle arbejdsfordeling i fremtiden: 

Forventningsafstemme, oplæg følger: 

Folmer fik pointeret at han ikke har mulighed for at være så aktiv som den tidligere 

formand, og skal det heller ikke. Folmer har ofte heller ikke mulighed for at deltage aktivt i 

klubbens aktiviteter.  

Folmer skal kontaktes via telefon/sms eller pt. folmer.i@hotmail.com, og ikke igennem 

Facebook.  

 

I facebookgrupperne ”Fotoklub” og ”Bestyrelsen” vil Benny fremover ved 

medadministrator sammen med Torsten.  

Aktivitetsudvalget finder selv en medadministrator til gruppen udover Bent.  

 

Når en tovholder har sagt ja til at stå for en klubaften, men bliver forhindret, så er det den 

pågældende tovholders ansvar for at finde en ny.  

 

 

3. Økonomi: 

• Saldo dagsdato: 

Saldo er d.d.: 37.711,87 kr.  

 

• Medlems status dagsdato:   

Der er dagsdato 28 medlemmer 

 

about:blank


• Ind- og udmeldelser: 

Ingen ind- eller udmeldelser    

 

• Opdateret medlemsliste med ind- og udmeldinger ønskes: 

Medlemslisten opdateres 

 

 

4. Aktivitetsudvalgs orientering:  

Aktiviteter: 

De sidste ”tomme huller” i aktivitetsplanen er blevet udfyldt. D. 10. april besøger vi Ribe 

brandstation, hvor der også være mulighed for at fotografere modeller.  

 

Mandø-turen bliver flyttet til d. 12 eller 13. juli når der er Mandøfest hvor der bliver 

mulighed for at fotografere deres folkedragter.  

Den oprindelige dato for Mandø-turen tager vi til Mønsted Kalkgruber i stedet for.  

 

D. 7.-10. august er der ballonflyvning i Gram.  

 

I juni har Bent en klubaften, hvor der er mulighed for at komme med gode og spændende 

idéer til kommende aktiviteter. Der forventes stort fremmøde, så det ikke kun er udvalget der 

skal sammensætte klubaktiviteterne. 

 

Ved fotokonkurrencen ”Årets Foto” vil der fremover indkøbes lokal øl fra Ribe Bryghus i 

stedet for vin til vinderne.  

 

Udstilling på Termansens 

Udstillingen på Termansens d. 5. april og frem til slutningen af maj. Billederne sættes op 

tirsdag d. 26. marts.  

 

Billederne sættes i 30x40cm passepartout med et billede størrelse på 20x30cm (Det samme 

som til fotokonkurrencerne)  

 

Der laves en planche om Ribe Fotoklub og en liste over de medlemmer der udstiller deres 

billeder samt Ribe Fotoklubs logo.  

 

Der blev drøftet om der skal navn på billederne. Det er op til hver enkelte fotograf.  

 

 

Sommerafslutningen: 

Sommerafslutningen bliver som sidste år på terrassen ved Rønnebærparkens Fælleshus d. 

19. juni. Gunver booker Fælleshuset.  

 

 

Personalepleje – kontakten til vores venskabsklubber (evt. oprettes) 

Varde og Vejen fotoklubber vil blive inviteret når der arrangeres større aktiviteter, f.eks. 

med foredrag m.m.  

 

Klubben giver tilskud til medlemmerne når vi tager på fotoudflugter. 



5. Post og mail: 

Renovering af klublokaler: 

Folmer og Torsten kontakter Lars Dyrvig, hvad planerne er for renoveringen og hvad der 

vil indebære for os som fotoklub.  

 

Vejen Fotodag, flyttes til d. 7. september 2024: 

Informationerne er sendt ud til medlemmerne 

 

Fritidskulturelt Samråd i Esbjerg kommune (FKS) nyhedsbrev: 

Folmer informerede om nyhedsbrevet fra FKS 

 

Jyske mesterskaber i fotografi 13. april i Silkeborg 

Der bliver lavet et opslag på Facebook om Jyske mesterskaber i Silkeborg. Det er op til 

medlemmerne om de vil deltage.  

 

 

6. Eventuelt: 

Der kom forslag om eventuelle foredrag med enten Jim Lyngvild eller Anja Robanke 

 

Vi gør for lidt ud af PR for klubben. Der kom forslag til om der var én eller flere der vil 

arbejde i at søge om sponsorer eller fonde.  

 

 

7. Næste møde / kagetjans: 

• Torsdag d. 16. maj kl. 19.00 hos Gunver 

 

• Kaffe/kagetjans: Folmer Iversen 

 

 

 

 

 
 
 


